



**O'ZBEKISTON RESPUBLIKASI TRANSPORT VAZIRLIGI**  
**MINISTRY OF TRANSPORT OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN**

O'zbekiston Respublikasi, 100128, Toshkent shahri, Zulliyaxonim ko'chasi, 3-uy,  
tel.: +99871 202-05-00, info@mintrans.uz, mintrans@exat.uz, www.mintrans.uz

20\_\_ у. «\_\_»

№ 4/2726

« 28 » апреля 2023 г.



**Авиационным властям  
иностранных государств**

Министерство транспорта Республики Узбекистан свидетельствует свое уважение Авиационным властям иностранных государств и имеет честь сообщить следующее.

Режим "Открытого неба", введенный в Международном аэропорту Самарканда в соответствии с нашим письмом N 4/5857 от 26 сентября 2022 года, продлевается с конца сезона IATA "Лето-2023" до конца сезона IATA "Лето-2024".

Учитывая вышеизложенное, просим Вас проинформировать ваши авиакомпании о продлении режима "Открытого неба", введенного в Международном аэропорту Самарканда.

Министерство транспорта Республики Узбекистан пользуется случаем, чтобы возобновить Авиационным властям иностранных государств уверения в своем высоком уважении.

С уважением,

Заместитель министра



Ж. Чориев



**O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI TRANSPORT VAZIRLIGI**  
**MINISTRY OF TRANSPORT OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN**

O‘zbekiston Respublikasi, 100128, Toshkent shahri, Zulfiyaxonim ko‘chasi, 3-uy.  
tel: +99871 202-05-00, info@mintrans.uz, mintrans@ext.uz, www.mintrans.uz

2023 y. « 28 » aprel

№ 4/2727

«    »                      20\_\_ r.



**Aeronautical Authorities  
of Foreign States**

The Ministry of Transport of the Republic of Uzbekistan testifies its respect to the Aeronautical Authorities of foreign states and has the honour to inform on the following.

The “Open sky” regime introduced at the Samarkand International Airport according to our letter N 4/5838 dated 26 September 2022 is extended from the end of the IATA “Summer-2023” season till the end of the IATA “Summer-2024” season.

Considering the above, we ask You to inform your airlines about the extension of the “Open sky” regime introduced at the Samarkand International Airport.

The Ministry of Transport of the Republic of Uzbekistan avails itself of this opportunity to renew to the Aeronautical Authorities of foreign states the assurances of its highest consideration.

Sincerely,

**Jasurbek Choriev**  
Deputy Minister (Aviation)

